

## Примерные задания по английскому языку

### для участников индивидуального отбора в 5 класс

**I часть:** лексика, грамматика, чтение и ответы на вопросы по тексту. Проверка грамматических и лексических навыков, умения правильно подобрать ответ, умения читать связный текст, выполнять задания по тексту, уметь выбрать слово, чтобы получилось правильное предложение.

**II часть** Проверка умения монологической речи. Ответы на вопросы собеседника. Необходимо дать полные ответы на 10 вопросов по пройденным темам.

Основные тематические разделы курса иностранного языка в начальной школе:

Моя школа, моя семья, мой день/день друга, хобби, увлечения, погода/времена года, праздники, животные, домашние любимцы, квартира/дом, о себе/ о друге.

В тестирование не включаются аудирование и письмо на английском языке

Желаем успеха!

Образец работы:

### Письменная часть. За каждый правильный ответ- 1 балл.

Поставьте глаголы в скобках в нужную форму.

Образец: Tom..... to school. (go)-----Tom *goes* to school.

1. Kevin and his brothers ..... in Sarov. (live)
2. Sally.....lunch at 12 o'clock every day. (have)
3. The boys .....tennis now. (play)
4. My friends sometimes..... to the cinema. (go)
5. I ..... you. You are Alena's cousin! (know)
6. Kristina..... oranges. She never eats them. (not like)
7. Liza is at school now. She .....at the lesson of Music now.(sing)
8. My parents ..... to Vladimir yesterday.(go)
9. We.....football yesterday. (play)
10. John..... to school last week. He was ill.(not go)

### 2.Прочитайте текст. Обведите верный ответ. За каждый правильный ответ- 1 балл.

Last Sunday Tom went to the circus. He went there because he wanted to see tigers. He went there with his grandparents and saw birds, monkeys, tigers, bears and many other animals. But Tom was sad because he didn't see the tigers. They were ill. Today in the morning Tom's Granny called (call-позвонить) to the circus. The tigers are not ill They are well today! Tom is very happy now! He can go to the Zoo and see his favourite animals.

Образец: The girl's name is Mila. 1. Yes 2.  No

1. Tom went to the Zoo yesterday. 1. Yes 2. No
2. Was he happy? 1. Yes 2. No
3. He saw the tigers. 1. Yes 2. No
4. Tom's father called to the circus. 1. Yes 2. No
5. Tom is very happy now. 1. Yes 2. No

### 3.Выберите правильное слово, обведите а), б) или с). За правильный ответ- 1 балл.

1. I've got a little brother. These are \_\_\_\_\_ toy cars.  
a) my brother' b) my brother's c) my sister
2. My mother didn't \_\_\_\_\_ me a new dress.  
a) buys b) bought c) buy

3. Who \_\_\_\_\_ the old woman at the door?  
a) is b) are c) am
4. We \_\_\_\_\_ speak Spanish well now.  
a) canning b) can c) could
5. The crocodile has got very big \_\_\_\_\_ .  
a) toothes b) teeth c) tooths

**Устная часть. Всего нужно ответить на 10 вопросов. Правильный ответ - 0,5 балла.**

Примерные вопросы:

1. How old are you?
2. Where are you from? / Where do you live?
3. Have you got a big or a small family? Do your parents work at weekends? / Does your mother work?
4. How many rooms are there in your flat? What are they? / Do you live in a house or in a flat?
5. What's your favourite subject at school? / Do you like to read books?
6. What do you usually do at weekends? / What's your hobby?
7. Can you ride a bike? / Does your mother/sister ride a bike?
8. When do you usually get up and go to bed on Sundays? / What do you usually eat and drink for lunch? What do you never have for lunch/breakfast? /What did you eat for breakfast today?
9. Do you go for a walk every day? /When do you come home after school? /When does your mother come home?
10. Who goes shopping in your family? /Who cooks in your family? /Does your father cook?